

Statement no. 91-54 (November 7, 1991) Notes for remarks by the Honourable Michael H. Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Canadian Chamber of Commerce in Japan and the Canada-Japan Society, in Tokyo

Déclaration no. 91-54 (7 novembre 1991) Notes pour une allocution de l'honorable Michael H. Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, à la Chambre de commerce du Canada au Japon et à la Société Canada-Japon, à Tokyo

Statement no. 91-55 (November 12, 1991) Notes for a speech by the Honourable Michael H. Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, at a luncheon for the Federation of Korean Industries, in Seoul

Déclaration no. 91-55 (12 novembre 1991) Notes pour une allocution de l'honorable Michael H. Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, lors du déjeuner de the Federation of Korean Industries, à Seoul

Statement no. 92-22 (June 2, 1992) An address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Arthur Andersen Symposium - 1992, in St. Charles, Illinois: The global business climate - prospects and perils

Déclaration no. 92-22 (2 juin 1992) Le climat économique mondial - perspectives et dangers: allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, au Colloque international Arthur Anderson de 1992, à St. Charles, Illinois

Statement no. 92-25 (June 4, 1992) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Pan Pacific Business Association Conference, in Calgary

Déclaration no. 92-25 (4 juin 1992) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, Ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et Ministre du Commerce extérieur, à la conférence de la Pan Pacific Business Association